



*Kereta Baharu untuk Ibu Bapa*



“

**Jangan menyesal,  
pilihan tepat untuk  
menjadi BEBAS!**

**RCCA Keith Leong**

Bekas Pengamal Media

RCCA Keith mempunyai permulaan yang baik dalam kerjayanya setelah menamatkan pengajian di universiti. Sejak magang, beliau menjadi pekerja tetap di sebuah agensi media antarabangsa yang mapan. Lapan belas bulan kemudian, beliau diburu untuk menyertai pembekal perkhidmatan TV Berbayar yang Pertama di Malaysia.

Ramai yang mencemburui perjalanan kerjayanya. Namun, 18 bulan kemudian, beliau membuat perubahan kerjaya sekali lagi. Namun, kali ini, ia mengubah hidupnya menjadi yang terbaik.

### **MENGETAHUI YANG DIKEHENDAKI**

“Ibu bapa saya bekerja keras untuk memberikan yang terbaik kepada kami. Kami tidak kaya tetapi mempunyai didikan yang baik. Jadi, saya sudah mempunyai taraf hidup tertentu dan sedar bahawa ia hanya boleh bertambah baik, bukannya mundur ke belakang,” kata Keith.

Setelah bekerja selama 3 tahun, Keith menyedari bahawa menjadi pekerja biasa tidak akan memberikan apa yang diinginkan dalam hidupnya dan terus mencari peluang yang dapat membantunya mencapai impiannya. “Ini ialah sifat biasa dalam era milenium. Kami sukar untuk mencapai hasrat kami dalam dunia korporat, maka kami terus bergerak dari satu tempat ke



*Malam Pengiktirafan Bersama Pengasas*

tempat lain, memanfaatkan sebarang peluang yang kami nampak.”

Ketika Keith diperkenalkan kepada BE, beliau melihat potensi besar pemasaran rangkaian. “Sebilangan orang mengatakan bahawa jualan langsung ialah cara terbaik untuk berjaya hari ini. Saya setuju dan tidak setuju. Ya, jualan langsung ialah salah satu cara yang bagus, tetapi ia sangat bergantung pada sama ada syarikat itu seperti BE, yang menghargai rangkaian, orang, dan produk hebat,” jelas Keith. “Pada masa ini, untuk berkembang maju dan berjaya, kami memerlukan kerjasama pasukan dan jaringan.”

## BERTANGGUNGJAWAB TERHADAP DIRI SENDIRI

Keith amat matang untuk usianya. Ibu bapanya kini sudah bersara dan berdikari. Keith belum mendirikan rumah tangga sendiri dan dengan liabiliti minimum, mengapa beliau secara agresif mengusahakan kerjayanya?

“Ibu bapa dan keluarga masa depan ialah motivasi terkuat saya untuk berjaya muda. Ibu bapa saya berdikari sekarang tetapi menjadi tanggungjawab saya untuk memastikan mereka mempunyai kehidupan yang riang dan menyenangkan. Secara jujur, ramai orang muda hari ini bergantung pada ibu bapa mereka untuk membayar wang pendahuluan untuk rumah, apartmen, kereta, dan lain-lain. Saya tidak akan membebankan ibu bapa saya dengan perkara ini,” Keith menegaskan.



Jamuan Penghargaan Bersama Pengasas



BE Lifestyle Travel Ke Melbourne



## CARA KEHIDUPAN

Bagi Keith, berjaya dan bebas dari segi kewangan bukanlah menjalani gaya hidup “tidak melakukan apa-apa” pada masa akan datang; ia adalah mengenai kebebasan untuk menjalani kehidupan dan melakukan perkara yang diinginkan. “Sekarang, saya mempunyai masa untuk mereka bahagian dalam rumah baharu saya, dan menghabiskan masa dengan keluarga saya yang tinggal di luar negara.

Semasa melancong, saya dapat menikmati percutian saya sambil menjalankan perniagaan BE mengikut keselesaan saya. Yang saya perlukan hanyalah aplikasi telefon pintar dan BE2U. Tahun 2020 benar-benar membuka mata semua orang bahawa platform dalam talian sangat diperlukan dan tidak dapat dielakkan,” katanya.

Kereta Baharu untuk Sendiri



“

Masa tidak menunggu kita. Jangan tinggalkan ruang untuk mengesali ‘Saya berharap saya dapat melakukan yang lebih baik;’ nasihat Keith. “Sekiranya peluang muncul di depan mata, berfikir secara terbuka dan cubalah untuk memahami dengan mendengar terlebih dahulu. Ketika mendengar, anda memberi peluang kepada diri sendiri.”